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Program:

1) Informace z institutu

2) Informace z kateder a součástí

Dr. Končelík oznámil, že jsme se stali významným vědeckým pracovištěm
na celoevropské úrovni a v té souvislosti k nám na IKSŽ nastoupí k 1.1.2024
nová vědecká pracovnice dr. Kuzmičová. Přichází k nám se svým novým
grantem. Zatím ale není rozhodnuto, na jaké katedře bude zařazena.

S nástupem tohoto projektu potřebujeme zaměstnat dalšího administrátora
projektů. Dr. Končelík proto osloví paní Kaňkovou, která momentálně pracuje
pro projekty dr. Moravce. Měla by zatím nastoupit na poloviční úvazek od
1.9.2024.

Dr. Končelík také upozornil, že dlouhodobě upadá zájem pedagogů o účast
na promocích. Doc. Tejkalová uvedla, že je to součást popisu práce
zaměstnanců a že by s tím tudíž neměl být takový problém. Do budoucna
oslovíme i studenty doktorského studia.

Ohledně rozvrhu dr. Končelík oznámil, že nemáme dostatek prostor pro
výuku. Je to pro nás velice problematické. Bohužel není místo ani v
Jinonicích. Je proto nutné, aby byly vždy prioritně nasazeny povinné a
povinně volitelné předměty všech studijních programů (včetně cizojazyčných
a doktorských studijních programů) a teprve podle nich by se měly nasazovat
volitelné předměty. Pokud nebudeme mít příště místo pro volitelné předměty,
tak je nevypíšeme (nejprve se nasazují anglické, pak teprve české volitelné
předměty), v krajním případě je možné učit je online. Nutné je dodávat
podklady dr. Jirků včas, v termínech, které určí.

Dr. Shavit promluvila za katedru MKPR.

Informovala o tom, že opět proběhla letní škola Missouri a poděkovala mgr.
Vrankovi, který se o hladký průběh této akce staral.

Katedra MKPR dále děkuje i dr. Jirků za pomoc při sestavování nového
rozvrhu na zimní semestr.

Ukázalo se jako problém to, že studenti, kteří v březnu odevzdají teze a pak
jdou v září ke státním zkouškám, mají málo času se práci věnovat a odráží se



to na kvalitě závěrečné práce. Dr. Končelík k tomu dodal, že je třeba do
konzultování prací vložit řád. Doc. Tejkalová například uvádí, že dala
studentům jasný vzkaz, že konzultovat je možné pouze do června.

úspěchy - grant TAČR hlavní řešitelka Denisa Hejlová, grant 4EU+ hlavní
řešitelka Petra Koudelková

Prof. Štoll informoval, že na KMS už probíhají státní zkoušky. Vědeckou
radou byli schváleni další předsedové komisí.

Prof. Štoll opět chystá setkání se studenty prvních ročníků, kterým bude
zaslán i úvodní dopis.

„Seznamovák“ mají již studenti KMS domluvený.

Jaroslav Švelch se stal docentem.

Doc. Alice Němcová Tejkalová, uvedla že studentka KŽ vyhrála interní
soutěž UK na úpravu vizuálu části UK Pointu a další ze studentek nabídla
svoji závěrečnou práci do vysílání Českého rozhlasu a uspěla.

Dr. Lovaš bude nominován na cenu MŠMT.

Dr. Mackové vyšla nová kniha.

Evaluační pohovory členů katedry s ředitelem institutu jsou již téměř hotové.

Doc. Němcová Tejkalová uvedla, že nevidí ráda, když pedagogové při
zkoušení u státních nebo přijímacích zkoušek, případně u obhajob
disertačních prací mají otevřené své počítače a nevěnují se tak plně
zkoušení. Je to neúcta vůči studujícím. Totéž platí o prohlížení sociálních sítí,
čtení zpráv nebo extenzivním vyřizování e-mailů na mobilních telefonech. Dr.
Bednařík k tomu dodává, že by pedagogové neměli ani od zkoušení odcházet
a telefonovat, pokud to není něco mimořádně urgentního.

Dále Doc. Němcová Tejkalová navrhla na základě diskuze vedoucích kateder
a proděkana Bednaříka nad návrhem ředitele Končelíka od 1. 1. 2024
odměny za vedení a oponování závěrečných prací pro studenty doktorského
studia. Vedení IKSŽ se shodlo, že se bude jednat o 4 tisíce Kč za vedení
závěrečné práce (podmínkou výplaty je vždy účast u obhajoby práce), 1000 -
1500 Kč za oponentský posudek (v závislosti na osobní přítomnosti či
nepřítomnosti u obhajoby) a 150,- Kč/hod. za účast u státnic v pozici
tajemníka/tajemnice. Odměna se bude vyplácet formou stipendia. Ředitel
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institutu bude také dále diskutovat dosavadní prostředky pro externisty za
vedení prací.

Dr. Shavit jako zástupkyně ředitele pro vědu uvedla, že velkým úspěchem je
získání - Horizon grant (doc. Jaroslav Švelch), dvou grantů TAČR (doc.
Hejlová, dr. Prázová), 4EU+ seed grant - dr. Petra Koudelková.

MgA. Peml informoval o tom, že Dallet bude přesíťován do fakultní domény.
Proběhlo jednání s pracovníky IT a tajemníkem fakulty.

V Jinonickém areálu je vše již hotové. Proběhlo zaškolení těch, kdo chtějí
používat studentské rádio. V Celetné ulici by měly být podle rozvrhu volné
pátky.

Dr. Bednařík informoval o tom, že kolaudace jinonického areálu stále
nemůže být uskutečněna, a proto ani v zimním semestru začínajícího
akademického roku nebude možné využívat knihovnu v nové budově. Do
konce září probíhají zbývající opravy na základě reklamací.

Dále dr. Bednařík informoval o tom, že je komplikované sehnat nové
pracovníky na některé pracovní pozice na děkanátu. Je obtížné konkurovat ve
výši mezd soukromému sektoru.

Michael Podsedník přebírá od Kateřiny Vovsové (nástup na mateřskou
dovolenou) pozici vedoucího studijního oddělení.

Ing. Dostálková informovala, že se připravuje sdílený kalendář pro
zaměstnance. IKSŽ bude přispívat i našimi vstupy. Vkládat do tohoto
kalendáře různé události bude ing. Dostálková, mgr. Kryšpínová a mgr.
Jílková. Jedná se např. o různé konference, porady, setkání, přednášky,
debaty apod.

V učebně č. 108 budou nové plastové židle pro 25 osob.

Doc. Halada uvedl, že se občas mezi závěrečnými pracemi objeví téma,
které přesahuje náš rámec a je výjimečně dobře zpracované. Nyní je to např.



téma myslivosti. Takovou práci je možné nominovat např. na cenu Josefa
Vavrouška.

Příští porada vedení IKSŽ se uskuteční: 9. 10. 2023 v učebně č. 110

Zapsala: Pavla Koterová

Za správnost: Dr. Jakub Končelík, ředitel IKSŽ


